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Abstract (en)
[origin: US5104235A] A packaging container made of flexible material has bottom and head ends along with front and rear walls. The front and
rear walls have lower side borders juxtaposed to the bottom end and which are joined together along juncture fold lines which are parallel to one
another. The front and rear walls have upper side borders juxtaposed to the juncture fold lines. The upper side borders of the front and rear walls are
connected by side panels having outer fold lines at the second side borders and an inner fold line such that when the container is in a flat unfilled
state, the side panels are sandwiched between the front and rear walls and the outer fold lines and inner fold lines respectively converge toward one
another as the head end is approached.

Abstract (de)
Es ist ein Verpackungsbehältnis (1) aus flexiblem Material in Form eines Sackes oder Beutels beschrieben, bei dem die Seitenränder im Bereich
des Bodenendes (2) einen parallel zueinander ausgerichteten und in einem sich zum Kopfende (8) erstreckenden Bereich einen zueinander
konvergierenden Verlauf aufweisen. Zwischen der Vorderwand (13) und der Rückwand (14) des Verpackungsbehältnisses (1) ist an den
Seitenrändern je eine sich über den konvergierenden Bereich der Seitenränder erstreckende Seitenfalte (20,21) eingelegt, deren innere Faltkante
(16) in Verlängerung der zugehörigen Seitenrand-Faltkante 15 des parallelen Bereichs der Seitenränder angeordnet ist. <IMAGE>
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